



使命宣言 MISSION

基督教家庭服務中心本著基督的愛服務有需要之人士，致力支持及促進家庭功能，並創造一個可供人們成長及改進的環境。我們提倡社會公義及重視個人尊嚴，並努力在香港建立一個富同情心及關懷的社會。

Founded to manifest the love of God through serving people in need, Christian Family Service Centre strives to support and enhance family functioning, and foster an environment in which growth and change can take place. We believe in social justice, respect for human dignity, and endeavour to contribute to the building of a humane and caring society in Hong Kong.

願景 VISION

基督教家庭服務中心的願景是成為一間具高度熱誠及重視機構價值的綜合服務機構，期望在顧客服務、照顧質素、服務創意、為服務對象解難、支援家庭及建設社區各方面達至卓越表現。

Christian Family Service Centre strives to become a value-driven, passionate and integrated organisation which will be recognised for its excellent performance in Customer Service, Quality Care, Innovation, Solutions to Customers' Problems, Strengthening Families, Making Positive Changes and Building Community Capacity.



信念和價值觀 VALUES

我們本著基督的愛，以關懷、尊重、公平、公義、以人為本、助人自助及追求卓越的信念和精神，為有需要的人提供優質服務和支援有需要的家庭。此外，我們抱持下列原則和價值觀發展服務：重視家庭、專業服務、完善管理、力求創新。

To manifest the love of God, Christian Family Service Centre holds the following corporate values: care, respect, fairness, justice, commitment to people, enabling people to help themselves and searching for excellence in service. In developing services, we hold the following principles: Family First; Professional Service; Excellent Management; and Innovation.